
۱۰
w w w . F D N . I R

یکشنبه ۸ مرداد ۱۴۰2   شماره 392۴
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پرسـپولیس در ادامـه رونـد آماده سـازی خـود عصـر روز گذشـته در یـک بـازی 

دوسـتانه بـه مصـاف مس رفسـنجان رفت. دیـداری که قرار بـود روز جمعه برگزار 

شـود امـا به خاطـر روز عاشـورا بـازی لغـو شـد ولـی طبـق توافقی که صبـح دیروز 

یحیـی گل محمـدی و سـاکت الهامـی دو همـکاری قدیمـی بـا یکدیگر داشـتند 

ایـن مسـابقه انجـام شـد تـا دو تیـم در فاصلـه 5 روز مانده به شـروع لیگ، آخرین 

بـازی تدارکاتـی پیش فصل شـان را انجـام داده باشـند. 

 گلر برزیلی شرایط بازی در ایران را ندارد
پرسـپولیس بـرای اینکـه نـام بازیکنـی را از لیسـت بزرگسـالان خـود خـارج نکنـد 

چـاره ای نـدارد جـز اینکـه بـرای تقویـت دروازه اش دروازه بـان خارجـی اسـتخدام 

کنـد. در همیـن راسـتا ننـکا مربـی دروازه بان هـای پرسـپولیس چنـد وقـت پیش 

نام ناتان رودریگز دسـالس دروازه بان 20 سـاله تیم پالمیراس برزیل را به باشـگاه 

پرسـپولیس داد تا برای جذب او اقدام کنند. اما با اسـتعلامی که مسـئولان این 

باشـگاه از سـازمان لیگ گرفتند مشـخص شـد که او چون سابقه بازی در سری  آ و 

ب برزیل را در کارنامه فوتبالی خود ندارد قانونا نمی تواند در لیگ برتر کشورمان 

بـازی کنـد. بـا وجـود اینکـه اخیرا برخی از سـایت های خبری مدعی شـده اند که 

این گلر برزیلی در آسـتانه سـرخپوش شـدن اسـت یکی از مسـئولان این باشـگاه 

ضمـن تکذیـب خبـر بـه »فرهیختـگان« گفـت: »جـذب ایـن گلـر منتفـی اسـت و 

کادرفنـی بـه دنبـال گزینه هـای دیگری اسـت. بـرای اینکه دروازه بـان جدید تیم 

بایـد حتمـا زیـر 23 سـال سـن داشـته باشـد، پیدا کـردن گلری با این شـرایط که 

از نظـر فنـی هـم خـوب باشـد سـخت اسـت. امیـدوار بوده و هسـتیم که سـازمان 

لیـگ آیین نامـه خـود را اصـلاح کنـد تا جا برای جذب بازیکن بزرگسـال باز شـود. 

مخصوصـا بـرای تیم های آسـیایی که شـرایط سـختی در لیـگ قهرمانان خواهند 

داشـت. بـه هـر حـال آنهـا بـه دنبال جـذب سـتاره های فوتبـال دنیا هسـتند و ما 

اینجـا بایـد بـا فدراسـیون و سـازمان لیـگ رایزنـی کنیـم کـه بتوانیم بـرای تقویت 

تیم مـان حداقـل جـا بـرای جـذب یـک دروازه بـان داشـته باشـیم. بـه هـر حـال 

درخواسـت مان را بـا توجـه بـه شـرایط سـختی که بـرای حضور در لیـگ قهرمانان 

داریـم بـا فدراسـیون و سـازمان لیـگ مطـرح کرده ایـم و امیدواریـم کـه مسـئولان 

شـرایط حسـاس نماینده کشورشـان را درک کنند.«

 پیشکسوت معروف نزدیک به باشگاه
یکـی از بازیکنـان سـابق پرسـپولیس و تیـم ملـی کـه محبوبیـت خاصـی بیـن 

هـواداران سـرخ دارد جدی تریـن گزینـه برای جانشـینی محمد محمدی اسـت. 

ایـن پیشکسـوت مدتـی اسـت کـه بـا هیـچ رسـانه ای مصاحبـه نمی کنـد امـا در 

مذاکراتـش بـا مدیریـت باشـگاه پرسـپولیس به نتایج خوبی رسـیده اسـت. البته 

در انتخـاب معاونـت ورزشـی در باشـگاه پرسـپولیس، علـی پرویـن کـه رابطـه 

خیلـی خوبـی بـا رضـا درویـش دارد، نقـش موثـری را ایفـا می کنـد. هرچنـد ایـن 

پیشکسـوت از شـاگردان محبوب خود پروین هسـت. در این مورد سـعی کردیم 

که با بازیکن سـابق پرسـپولیس و تیم ملی گفت وگویی داشـته باشـیم اما حاضر 

بـه مصاحبـه نشـد و درخواسـت کـرد کـه مذاکراتـش بـا پرسـپولیس رسـانه ای 

نشـود. در هـر صـورت اگـر مشـکل خاصی پیش نیایـد این پیشکسـوت که اخیرا 

در تمرینـات پرسـپولیس هـم آفتابـی شـده، بـه زودی جانشـین محمـدی در این 

باشـگاه می شـود. ناگفتـه نمانـد کـه افشـین پیروانـی هـم رابطـه خوبـی بـا ایـن 

مربـی سـابق دارد و مدتـی بـا او در یـک کادرفنـی کار کـرده اسـت. در ایـن زمینه 

گفتنـی اسـت کـه انتخـاب اول درویـش یکـی از مربیـان سـابق پرسـپولیس بـود 

کـه او حاضـر بـه قبـول این سـمت نشـد. 

 اختلاف نظر در انتخاب اسپانسر
مدیریـت باشـگاه پرسـپولیس در نظـر داشـت فصـل جدید رقابت هـای لیگ برتر 

را بـا یـک اسپانسـر جدیـد آغـاز کند کـه هیات مدیره این باشـگاه مخالفت کرد تا 

شـانس ایرانسـل بـرای همـکاری دوباره با سرخپوشـان افزایش پیـدا کند. اگرچه 

گفتـه می شـود کـه ایـن شـرکت بـه دنبـال اسپانسـری مشـترک سـرخابی اسـت 

کـه ایـن مسـاله چنـدان بـه مـذاق درویـش خـوش نیامـده و در واقـع او مخالـف 

ایـن قضیـه اسـت. در انتخـاب اسپانسـر هنـوز مدیریـت و هیات مدیـره باشـگاه 

پرسـپولیس بـه جمع بنـدی نهایـی نرسـیده اند. درویـش در تـلاش اسـت تـا این 

اتفـاق در همیـن هفتـه رخ دهـد تـا بتوانـد بـه قولـی که بـه اعضای تیمـش داده 

عمـل کنـد و پاداش هـای آنهـا را تـا قبـل از بـازی بـا آلومینیـوم بپـردازد. در ایـن 

مـورد بایـد دیـد در روزهـای آتـی چـه اتفاقـی رخ خواهد داد. 

 آخرین خبر در مورد جذب مهاجم خارجی
تیـم  از هـواداران پرسـپولیس همچنـان چشـم انتظار هسـتند کـه  خیلـی 

محبوب شـان یـک مهاجـم نـوک خارجـی در حـد یورگـن لوکادیـا جـذب کند که 

بـه نظـر می آیـد ایـن اتفـاق فعـلا رخ نخواهـد داد. آخرین خبر حاکی از آن اسـت 

کـه رضـا درویـش همچنـان اعتقـاد داشـته و دارد کـه بـا سـقف بودجـه باشـگاه 

)حـدود 500 هـزار دلار( نمی تواننـد مهاجمـی بهتـر از مهاجمـان فعلـی خـود، 

مهـدی عبـدی و شـهاب زاهـدی جـذب کننـد و بهتـر اسـت فصل را بـا همین دو 

مهاجـم آغـاز کننـد. البتـه اگـر محمـد عمـری، وحیـد امیـری و امیـد عالیشـاه را 

مهاجم تخصصی به حساب نیاوریم. از طرفی یحیی گل محمدی و دستیارانش 

هنـوز نتوانسـته اند مهاجمـی بـا قیمـت عنـوان شـده کـه کیفیـت خوبـی هـم 

داشـته باشـد را پیـدا کننـد. از این رو آنهـا همچنان منتظر هسـتند تا گزینه های 

جدیـدی بـه دست شـان رسـیده و شـرایط آنهـا را هـم بررسـی کننـد. بـه هر حال 

تـا پایـان فصـل نقـل و انتقـالات همچنـان یـک مـاه دیگـر باقـی مانده اسـت و با 

شـروع فصـل شـاید یحیـی بهتـر بتوانـد در مـورد تقویـت تیمـش در خـط حملـه 

تصمیم گیـری کنـد. در واقـع بایـد گفت عملکرد شـهاب زاهـدی و مهدی عبدی 

در شـروع لیـگ نقـش اساسـی در تصمیـم نهایـی یحیی برای تقویـت تیمش در 

خـط حملـه خواهد داشـت. 

جانشین محمدی در پرسپولیس مشخص شد؟

وع لیگ ید مهاجم خارجی احتمالا بعد از شر خر

گزارش »فرهیختگان« از شرایط گل گهر در نقل  و انتقالات تابستانی

سقف کوتاه آرزوهای مربی یونانی با خریدهای تدافعی

با تغییر قوانین و تنگ شـــدن جا برای بازیکنان بزرگســـال در تیم های 

لیگ برتری، این شانس به جوانتر ها رسید و البته بازار بازیکنان پا به سن 

گذاشـــته تا حدودی محدود شد. به  همین دلیل در آستانه رقابت های 

لیگ برتر خیلی از بازیکنان لیگ برتری که فصل قبل نتوانستند نظرات 

را به خود جلب کنند بیرون ماندند. با این حال در ســـوی دیگر میدان 

جوان های لیگ، هرچند کم تعداد، بازار را مطلوب دیده و تا توانســـتند 

بازارگرمـــی کرده، قیمت ها را بالا بردند. یکی از تیم هایی که در این بین 

برای خرید جوان ها پیش قدم شـــد باشگاه گل گهر بود. این باشگاه دو 

ســـتاره ارزشمند به نام های رضا شکاری و محمد خدابنده لو را از دست 

داد اما در عوض روی چند بازیکن جوان ســـرمایه گذاری کرد و آنها را به 

خدمت گرفت. با نگاهی به لیست خریدهای این تیم در فصل جدید از 

بین 8 بازیکنی که تا این لحظه به تیم گل گهر پیوســـتند 4 بازیکن زیر 

23 سال هستند و از این جهت می توانیم بگوییم گل گهر نقل  و انتقالات 

تابستانی داغی داشته است. 

امیر شهیم، سامان فلاح، علیرضا کوشکی و مهدی ممی زاده 4 بازیکنی 

هستند که موفق شدند به گل گهر بپیوندند و جالب اینکه مدت قراردادها 

نیز نسبتا خوب است و این نشان می دهد تیم گل گهر برای استفاده از 

این جوان ها برنامه بلندمدتی دارد. انتقال پر سر و صدای سامان فلاح 

از پیکان به گل گهر بدون شک هزینه سنگینی روی دست آنها گذاشته 

است. از این رو هیچ بعید نبود که با او قرارداد بلندمدت ببندند. در واقع 

گل گهری هـــا معتقدند حالا که این همه پـــول خرج این انتقال کردند 

حداقل  با قراردادی ســـه ســـاله این انتقال را درآمدزا و پرکاربرد کردند. 

به جز شـــمیم که پیش از این قرضی به ملوان رفته و حالا برگشته است، 

دو بازیکن دیگر نیز با قراردادهایی دوساله به گل گهر پیوستند که شاید 

اگر ســـیرجانی ها کمی سرکیسه را شـــل تر می کردند مدت قرارداد نیز 

افزایش پیدا می کرد. در هر حال این تیم با توجه به بازیکنان جدید فعلا 

با میانگین ســـنی نزدیک به 26 سال تیم نسبتا جوانی راهی مسابقات 

می کند و این می تواند برگ برنده آنها باشد. 

 تیم جدید با افزایش 3 میلیون یورویی
گل گهر بازیکنانی به خدمت گرفته که بیش از 3 میلیون یورو ارزش دارند. 

ابوالفضل رزاق پور، احمدرضا زنده روح، امیر شـــهیم، حمید بوحمدان، 

ســـامان فلاح، علیرضا کوشکی، محمدرضا اخباری و مهدی ممی زاده 

نفراتی هستند که فعلا با ارزشی 3 میلیون و 300 هزار یورویی قرار است 

به تیم فصل بعد گل گهر کمک کنند. البته این لیست هنوز کامل نشده و 

طبق شنیده ها سجاد شهباززاده از استقلال و سعید سحرخیزان از هوادار 

نیز مدنظر کادر فنی این تیم هستند. اگر این دو نفر را هم به این لیست 

جدید اضافه کنیم می توان ادعا کرد لیست خرید این تیم ارزشی بالغ بر 3 

میلیون و 650 هزار یورو دارد. این را بگذارید در کنار لیست فروش این تیم. 

گل گهری ها برای اینکه لیست خود را برای ورود نفرات جدید خالی کنند 

و طبق قانون سهمیه بازیکنان جوان خود را افزایش دهند، 15 بازیکن را 

کنار گذاشتند که هنوز تکلیف 3 نفر از آنها مشخص نیست. از این بین 

نفراتی چون خدابنده لو و سهرابیان قراردادشان به پایان رسیده بود اما در 

کل لیست خروجی این باشگاه بسیار بلند بالا بود. با این حال سرمربی 

تیم گل گهر هنوز تیمش را شایسته رقابت با برخی مدعیان نمی  داند. او 

اخیرا مدعی شـــده بود اگر بازیکنانی در سطح تیم های مدعی داشتند 

می توانستند با آنها رقابت کنند. این یعنی مارینوس اوزونیدیس از همین 

حالا به نقل و انتقالات شکایت کرده و آب پاکی را روی دست مسئولان 

این تیم ریخته تا توقع زیادی از او نداشته باشند. 

 خریدهای تدافعی برای سیستم 4 دفاعه
شـــاید باید به مربی یونانی گل گل گهر حق بدهیم. این تیم مهره هایی 

از دست داد که پیدا کردن جایگزین هایشان بسیار سخت است. عمده 

مشـــکل او هم در خط دفاع اســـت. با توجه به نفرات دفاعی این مربی 

بدون شـــک بازیکنانی با این قابلیت برای او اهمیت زیادی دارند اما در 

شرایطی که این تیم آرمین سهرابیان را از دست داده و در عوض ابوالفضل 

رزاق پور را به خدمت گرفته بود، خطر به شدت احساس می شد اما شاید با 

وجود خرید سامان فلاح در این پست کمی خیال این مربی راحت شده 

باشد. بدون شک با توجه به سیستم مورد علاقه و چهار دفاعه این مربی 

و وجود بازیکنانی چون مسیح زاهدی، مهران گلزاری و آرتا، حضور یک 

مدافع پرانرژی احساس می شد. با این حال آنها در خط میانی هم سعی 

در تقویت تیم کردند. بوحمدان و زنده روح دو خرید 34 و 31 ســـاله که 

هرچند قرار است به تیم کمک کنند اما سن بالای آنها کمی نگران کننده 

اســـت. البته گل گهر در بین هافبک های دفاعی خود علیزاده را نیز در 

اختیار دارد که هرچند 30 ســـاله اســـت اما بازیکن خوبی است و مهره 

ارزشمندی برای گل گهر نشان می دهد. 

عمده خرید تیم گل گهر که اتفاقا می توان گفت از بهترین ها هســـتند 

کوشکی و ممی زاده هستند. این دو که 23 سال سن دارند، وینگرهای 

چپ و راست این تیم جوان شده اند و این یعنی قرار است سرعت در این تیم 

حرف اول و آخر را بزند. پس بدون شک می توانند به این تیم کمک کنند. 

البته  با توجه به تفکرات مرد یونانی لازم است که گاهی در ضدحملات از 

سرعت و قدرت جوانی وینگر ها استفاده شود. از این رو این دو خریدهای 

خوبی هستند و برای مسئولان این باشگاه امتیاز محسوب می شوند. در 

خط حمله نیز امیر شـــهیم به تیم برگشته است. او که یک نیم فصل به 

شکل قرضی به ملوان رفته بود حالا قرار است نوک حمله تیم گل گهر را 

تشـــکیل دهد. پیش بینی می شود تیم گل گهر این فصل با یک مهاجم 

بازی کند. هرچند اوزونیدیس قول داده است از تفکرات دفاعیش فاصله 

بگیرد اما به واقع فلســـفه کاری یک مربی به این راحتی تغییر نمی کند. 

از ایـــن رو با توجه به خریدهای گل گهر باید منتظر ایده های دفاعی این 

مربی و بازی با تک مهاجم باشـــیم. هرچند آنها صحبت از خرید سجاد 

شـــهباززاده می کنند اما می خواهند در رقابت با استقلال و پرسپولیس 

سعید سحرخیران را به خدمت بگیرند. گفته می شود این بازیکن که فصل 

قبل در هوادار شاگرد الهامی بود هنوز هم مورد توجه این مربی است و قرار 

است به مس رفسنجان برود اما اخیرا خبرهایی مبنی بر مذاکرات جدید 

گل گهر با این بازیکن شـــنیده می شود. وقتی استقلال و پرسپولیس از 

خرید او به دلیل شرایط تیمی خود منصرف شدند مس جدی ترین خریدار 

او بود اما گویا با مدیربرنامه های این بازیکن به توافق نهایی نرسیدند. از 

این رو مذاکرات با گل گهر آغاز شده تا شاید به نتیجه برسد. اگر این طور 

باشد همکاری با شهبازاده به کل منتفی است. 

 گل گهر برای پنجمی می جنگد 
تیم گل گهر فصل قبل با جدایی امیر قلعه نویی به شدت آسیب دید و در 

شرایطی که پیش بینی می شد در رتبه چهارم لیگ را به پایان برساند به 

مقام ششـــم رضایت داد. حالا در شرایطی که این تیم برای فصل جدید 

مربی خارجی به خدمت گرفته است و بازیکنانی هماهنگ با تفکرات او 

جذب کرده، به نظر می رسد پول خوبی خرج کرده است. با این حال آنها 

را نمی توانیم جزء مدعیان لیگ برتر به حساب بیاوریم. مربی این تیم در 

همین ابتدا به فلســـفه بازی تدافعی خود اعتراف کرده و مدعی شده به 

دنبالی مقامی بالاتر از فصل قبل اســـت. او بارها عنوان کرده به دنبال 

رتبه ای بهتر از ششم است و رتبه بهتر از ششم به معنی رتبه پنجم یا شاید 

چهارم  باشد. پر واضح است که اوزونیدیس هدفش قهرمانی با گل گهر 

نیست و همین که یک پله نسبت به فصل قبل صعود کند برایش کافی 

اســـت. با این حال بعید است گل گهری ها که این همه هزینه کردند به 

سقف کوتاه آرزوهای او قانع شوند. 

 با بررسی عملکرد این مربی در تیم های سابق، پرواضح است که او به بازی 

بسته اعتقاد دارد و نمی توانیم از او انتظار تیمی تهاجمی داشته باشیم. 

هرچند مسئولان باشگاه گل گهر در جلسات خود به او متذکر شدند که 

می خواهند تیمی هجومی داشته باشند ولی اوزونیدیس قولی نداده و 

فقط مدعی شده تلاش می کند به مرور زمان تیمش را در صورت وجود 

ابزار لازم به این مرحله برساند که حمله کرده و گل بزند. او بعد از مشورتی 

که با کریم انصاری فرد در یونان داشت راهی ایران و لیگ برتر شد و حالا از 

حضور در تیم گل گهر خوشحال است. با این حال خبرهایی که از اردوی 

این تیم به بیرون درز کرده نشان می دهد او از عملکرد بازیکنان تیمش 

خیلی راضی نیســـت و از آنها خواســـته است بیشتر تلاش کنند. با این 

حال نکته مثبت در مورد این مربی حضور مربی ایرانی در کادر فنی اش 

است. برخلاف اغلب مربیان خارجی که ترجیح می دهند مربیان ایرانی 

را در کنار خود نداشـــته باشـــند او با این مهم مشکلی ندارد و به همین 

دلیل می توان او را از انعطاف پذیر ترین خارجی های شاغل روی نیمکت 

تیم های لیگ برتری دانست.

حمیدرضا اسکندری
خبرنگار گروه ورزش

استارت دوباره تمرینات حریف استقلال

میزبانی از آبی ها احتمالا با نیمی از ظرفیت
دور جدیـد تمرینـات تیـم صنعـت نفـت آبـادان بعد از وقفـه دو روزه به خاطر درگذشـت محمد 

عجمـی، بازیکـن جـوان ایـن تیـم کـه در سـانحه ای جـان خـود را از دسـت داد، از عصر دیروز 

در محـل تمرینـات ایـن تیـم اسـتارت خـورد. ایـن درحالـی اسـت کـه باشـگاه نفـت آبـادان با 

همـکاری ورزشـگاه تختـی درنهایـت موفق شـد مجوز میزبانی از اسـتقلال در هفته اول لیگ 

را بگیـرد. البتـه هنـوز سـکوهای ورزشـگاه تختـی بـرای میزبانی از تماشـاگران آماده نیسـتند 

و ایـن سـکوها همچنـان توسـط کارگـران درحـال ایمن سـازی هسـتند. بـا توجـه بـه همیـن 

مسـاله بـازی جمعه شـب صنعـت نفـت بـا اسـتقلال یـا بـدون حضور تماشـاگر برگـزار خواهد 

شـد یـا تعـداد معـدودی از تماشـاگران می تواننـد ایـن بـازی را از نزدیـک تماشـا کننـد. طبق 

اخبـار رسـیده در بهتریـن حالـت نیمـی از سـکوهای ورزشـگاه تختی تا هفتـه اول لیگ آماده 

میزبانـی از هـواداران ایـن شـهر خواهد بود. 

 جلسه مهم برای اصلاح آیین نامه 
نقل و انتقالات با حضور مدیران باشگاه ها

فدراسیون فوتبال با همکاری سازمان لیگ و بازرس کل امور ورزش سازمان بازرسی مدتی پیش 

و قبل از آغاز فصل نقل و انتقالات کارگروهی را با حضور مدیرانی چون منصور قنبرزاده، علی 

خطیر و هوشنگ نصیرزاده تشکیل دادند تا آیین نامه جدیدی را با 32 بند برای باشگاه های 

لیـــگ برتری درنظر بگیرنـــد. این آیین نامه قبل از ابلاغ به باشـــگاه ها به صورت حضوری در 

اختیار نمایندگان آنها قرار داده شـــد تا بعد از بررسی آن نظرات خود را اعلام و درنهایت آن را 

نیز امضا کنند. در ادامه این آیین نامه به باشـــگاه ها ابلاغ شد و حواشی زیادی را در روزهای 

اخیر به همراه داشت، ازجمله اینکه برخی افراد تلاش کردند تا تغییراتی را در این آیین نامه به 

ســـود باشگاه خود اعمال کنند که با مخالفت شدید قنبرزاده و تاج همراه بود. از سوی دیگر 

باشگاه های زیادی ازجمله سرخابی ها رسما از فدراسیون و سازمان لیگ درخواست افزایش 

سهمیه بزرگسالان یا اضافه شدن سهمیه زیر 25 سال را داشتند. در همین راستا فدراسیون 

فوتبال و سازمان لیگ تصمیم گرفتند با دعوت دوباره از باشگاه های لیگ برتری درمورد این 

آیین نامه نقطه نظرات جدید را بشنوند و درصورت نیاز اصلاحاتی انجام دهند. این جلسه قرار 

است امروز برگزار شود و احتمالا دو باشگاه استقلال و پرسپولیس مدیرعاملان خود را به این 

نشست بفرستند، از این جهت که این دو باشگاه دنبال این هستند که سهمیه بزرگسالان خود 

را افزایش دهند. پیش بینی می شـــود نشست امروز با حواشی زیادی همراه باشد. درصورت 

موافقت با خواســـته سرخابی ها در جلســـه امروز این دو باشگاه تلاش های جدیدی را برای 

جذب بازیکن- که احتمالا خارجی خواهد بود- در بازار نقل و انتقالات آغاز خواهند کرد. 

فعلا مطالبات فصل پیش آبی ها به 65 درصد می رسد

بازیکنان استقلال شاکی از وعده جدید خطیر
تیم فوتبال اســـتقلال درحالـــی خود را برای دیدار مقابل صنعت نفـــت آبادان از هفته اول 

رقابت هـــای لیگ برتر آماده می کند که همچنان معضلات مربوط به عدم تسویه حســـاب با 

بازیکنان این تیم به خاطر مشـــکلات بی پولی ادامه داشـــته و مشخص نیست چه زمانی این 

امر درنهایت محقق خواهد شد. 

در این خصوص شـــنیده می شود در جلســـه اخیر بین مدیران باشگاه با نماینده بازیکنان، 

به آنها این وعده داده می شـــود که تا سه شـــنبه هفته جاری مبلغی به حساب بازیکنان واریز 

شـــده تا میانگین پرداختی درخصوص مطالبات فصل گذشته بازیکنان به 65 درصد برسد؛ 

این درحالی اســـت که استقلالی ها این توقع را داشـــتند تا در آستانه فصل جدید رقابت ها 

حداقل با آنها در رابطه با فصل گذشته تسویه حساب صورت گرفته و عدم تحقق این امر آنها 

را عصبانی و شاکی کرده است. 

نکته قابل توجه اینکه در جریان اعتصاب استقلالی ها خبری مبنی بر عدم همراهی بازیکنان 

تیم به آبادان درصورت عدم پرداختی به بازیکنان این تیم منتشر شده بود.

نیلوفر مژدهی
خبرنگار


